

## DISCLAIMER

Syncyourminds.com cannot and does not make any guarantees about your ability to get results or earn any money with our ideas, information, tools, or strategies. nothing on this page, any of our websites, or any of our content or curriculum is a promise or guarantee of results or future earnings, and we do not offer any legal, medical, tax or other professional advice. any financial numbers referenced here, or on any of our sites, are illustrative of concepts only and should not be considered average earnings, exact earnings, or promises for actual or future performance. use caution and always consult your accountant, lawyer or professional advisor before acting on this or any information related to a lifestyle change or your business or finances. you alone are responsible and accountable for your decisions, actions and results in life, and by your registration here you agree not to attempt to hold us liable for your decisions, actions or results, at any time, under any circumstance..

introduction to our online courses: we offer a range of online courses, available for purchase on our site ([www.syncyourminds.com](http://www.syncyourminds.com) and [www.onlinecoursehost.com](http://www.onlinecoursehost.com) ). the description of each online course is available on the product page. please confirm that the online course that you have selected meets your requirements. our online courses may be available live or on-demand, meaning you can view the content available through the online course (content) at any time and after full payment has been processed.

disclaimer: you acknowledge and agree that: we are not accredited by any governing body, nor are we a registered training organisation and any outcome of taking part in an online course will not be considered a qualification, including any certification we provide to you; our online courses are available for purchase worldwide; however, we do not warrant or represent that the content will comply with laws in the country you live and/or operate your business; we do not guarantee any particular outcome or benefit as a result of participating in the online course; and it is your responsibility to comply with all laws applicable to you, and you are solely responsible for the outcomes resulting from any implementation of the content or learnings from the online course, when dealing with your patients.

## **NON-RESPONSABILITE**

Syncyourminds.com ne peut pas et ne garantit pas que vous pourrez obtenir des résultats ou gagner un revenu avec nos idées, informations, outils ou stratégies. Rien sur cette page, sur l'un de nos sites web, ou dans l'un de nos contenus ou programmes d'études ne constitue une promesse ou une garantie de résultats ou de gains futurs, et nous ne fournissons aucun conseil juridique, médical, fiscal ou professionnel. Tous les chiffres financiers mentionnés ici, ou sur l'un de nos sites, sont illustratifs de concepts uniquement et ne doivent pas être considérés comme des gains moyens, des gains exacts, ou des promesses de performance réelle ou future. Faites preuve de prudence et consultez toujours votre comptable, avocat ou conseiller professionnel avant d'agir sur ces informations ou toute information liée à un changement de mode de vie ou à vos affaires ou finances. Vous êtes seul responsable et responsable de vos décisions, actions et résultats dans la vie, et en vous inscrivant ici, vous acceptez de ne pas tenter de nous tenir responsables de vos décisions, actions ou résultats, à tout moment, dans quelque circonstance que ce soit.

Introduction à nos cours en ligne : Nous proposons une gamme de cours en ligne, disponibles à l'achat sur notre site ([www.syncyourminds.com](http://www.syncyourminds.com) et [www.onlinecoursehost.com](http://www.onlinecoursehost.com)). La description de chaque cours en ligne est disponible sur la page du produit. Veuillez confirmer que le cours en ligne que vous avez sélectionné correspond à vos besoins. Nos cours en ligne peuvent être disponibles en direct ou à la demande, ce qui signifie que vous pouvez consulter le contenu disponible à tout moment et après réception du paiement intégral.

### **Clause de non-responsabilité :**

Vous reconnaissez et acceptez que : nous ne sommes pas accrédités par un organisme de réglementation, ni sommes-nous un organisme de formation enregistré et tout résultat de participation à un cours en ligne ne sera pas considéré comme une qualification, y compris toute certification que nous vous fournissons ; nos cours en ligne sont disponibles à l'achat dans le monde entier ; cependant, nous ne garantissons pas que le contenu sera conforme aux lois du pays dans lequel vous vivez et/ou exercez votre activité ; nous ne garantissons aucun résultat ou bénéfice particulier résultant de la participation au cours en ligne ; et il est de votre responsabilité de respecter toutes les lois qui vous sont applicables, et vous êtes seul responsable des résultats découlant de toute mise en œuvre du contenu ou des enseignements du cours en ligne, lors de vos interactions avec vos patients.